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PROTOKÓŁ Nr XX/2016 

z SESJI RADY MIEJSKIEJ w SULEJOWIE 
z dnia 20 stycznia 2016 r. 

 
 
 
Ustawowa liczba Radnych                                  15 
Liczba Radnych obecnych na sesji                     14 
Obrady sesji rozpoczęły się o godzinie                900 
 
 
Radni obecni na sesji: 
  
1. Ciapała Jacek 
2. Czerwiński Władysław 
3. Rafał Fogiel 
4. Gaczkowski Michał 
5. Gaik Sebastian 
6. Kuczyński Ireneusz 
7. Królik Grzegor 
8. Milerowski Zygmunt 

  9. Ratajczyk Jan                                                                                                                 
10.  Ruciński Konstanty                                                                                                                        
11.  Stobiecki Adam    
12.  Szczur  Sławomir                                                                                                                                         
13.  Warmus Włodzimierz   
14.  Włóka Mirosław                                                                                              

 
 
 
Ponadto w posiedzeniu udział wzięli  
                                                    
1. Burmistrz Sulejowa                                              Wojciech Ostrowski 

  2. Skarbnik Gminy Sulejów                                      Czesław Pacan   
  3. Radcy prawni                                                         Michał Król 
                                                                                     Barbara Balcerzyk – Bojarczuk                                                                                    
 4. Przewodniczący Samorządów Mieszkańców              
                                                                                    Marcin Gadomski 
          Dorota Ząbecka 
5. Sołtysi z terenu Gminy Sulejów 
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P u n k t 1 
 

Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 
 
Otwarcia XX sesji Rady Miejskiej w Sulejowie dokonał Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki. 
 
 
Powitał przybyłych na sesję radnych Rady Miejskiej w Sulejowie, Burmistrza 
Sulejowa, oraz pozostałe osoby uczestniczące w obradach sesji.  
 
                                       
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie                
Pan Adam Stobiecki stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 radnych, więc Rada 
Miejska może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki zapytał czy 
radni otrzymali projekty uchwały, które będą omawiane na dzisiejszej sesji.     
 
Radni projekty uchwał otrzymali.                                                                                                                         
 

P u n k t 2 
 
Przedstawienie porządku obrad i przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki 
przedstawił proponowany porządek obrad. 
 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad i przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
3. Informacja o działaniach podejmowanych przez Burmistrza w okresie              

między sesjami.  
4. Projekt uchwały w sprawie uchwalenie budżetu Gminy Sulejów na 2016 r.  
5. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Sulejów na lata 2016 – 2019. 
6. Interpelacje radnych. 
7. Wnioski, zapytania i informacje. 
8. Odpowiedzi na interpelacje , wnioski i zapytania. 
9. Zakończenie obrad.      
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Protokół z poprzedniej sesji został wyłożony na sali obrad oraz był do wglądu               
w Urzędzie Miejskim w Sulejowie. 
 
 
Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty przez radnych w głosowaniu 
jawnym. 
 
 
za                              14                                                                                                                  
przeciwnych               0 
wstrzymujących         0 
 

P u n k t 3 
 

Informacja o działaniach podejmowanych przez Burmistrza w okresie              
między sesjami. 

 
 
Burmistrz Sulejowa Pan Wojciech Ostrowski przedstawił informację o działaniach 
podejmowanych przez Burmistrza w okresie między sesjami. 
 

P u n k t 4 
 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Sulejów na lata 2016 – 2019.  
 
 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Pan Czesław Pacan. 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
 
W głosowaniu brało udział 14 radnych.  
 
za                              14                                                                                                                  
przeciwnych               0 
wstrzymujących         0 
 
 



 4 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XX/165/2016 w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy Sulejów na lata                          
2015 – 2019. 
 

P u n k t 5 
 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy                   
Sulejów na 2016 r. 
  
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Pan Czesław Pacan. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poinformował, 
że budżetu Gminy Sulejów na 2016 r. został szczegółowo omówiony na 
posiedzeniach stałych Rady Miejskiej w Sulejowie.  
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
 
W głosowaniu brało udział 14 radnych.  
 
za                              14                                                                                                                  
przeciwnych               0 
wstrzymujących         0 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XX/166/2016 w sprawie 
uchwalenia budżetu Gminy Sulejów na 2016 r. 
 
 

Punkt 6 
Interpelacje radnych  

 
Radny 
Grzegorz Królik 
         W imieniu mieszkańców okręgu nr 4 w Sulejowie wnosi o uwzględnienie  

następujących inwestycji: 
- remont chodnika przy ul. Spacerowej, 
- remont chodnika przy ul. Taraszczyńskiej na odcinku od ul. Ogrodowej 
  do numeru 69, 

          - zabezpieczenie środków na projekt i dokumentację drogi powiatowej  
            Nr 1502 E ul. Taraszczyńska w kwocie 10.000 zł – finansowane  
            Z Powiatem Piotrkowskim i Gminą Aleksandrów.  
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P u n k t  7 
 

Wnioski zapytania i informacje. 
 
Radny  
Ireneusz Kuczyński 
        Prosił, aby Burmistrz ustosunkował się do zapytania mieszkańców 
        - czy w 2016 r. będą przeznaczone środki finansowe na ul. Dobra  
        Woda w Sulejowie i w jakiej wysokości? 
 
 
Radny 
Sebastian Gaik 
       Zapyta: 
       - czy Pani Katarzyna Spadło jest kierownikiem Referatu Rozwoju i Ochrony 
         Środowiska i w jakim  wymiarze czasu pracuje? 
      - czy będą nabory na wolne stanowiska w Urzędzie Miejskim w Sulejowie  
        i w jakim terminie – obecnie nie ma już 3 stanowisk kierowników referatu? 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki przedstawił 
pismo radnego Zygmunta Milerowskiego w sprawie rezygnacji z mandatu radnego.  
Poinformował, że rezygnacja została przekazana do Komisarza Wyborczego  
w Piotrkowie Tryb.  
Komisarz Wyborczy w Piotrkowie Tryb. wyda postanowienie w sprawie 
stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Rady Miejskiej w Sulejowie.  
 
 
Wiceprzewodniczący Rady 
Jacek Ciapała 

Uważa, że sołtysi powinni usłyszeć dlaczego radni nie przyjęli  
w miesiącu grudniu budżetu na 2016 r.  
Pan Burmistrz zaproponował, aby radni pozytywnie zaopiniowali 
zaciągniecie kredytu w wysokości 6.500.000 zł.  
Radni przychylili się do przedstawionej propozycji.  
Na posiedzeniach komisji stałych każdy z radnych zgłosił najpilniejsze 
inwestycje, które powinny być realizowane na jego terenie.  
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Radny  
Ireneusz Kuczyński 

Stwierdził, że na posiedzeniu komisji zgłosił i zostało ustalone, że ulica  
Dobra Woda zostanie ujęta w budżecie na 2016 r.  

 
Sołtys 
Łazy Dąbrowa 
         Zapytała, czy w budżecie na 2016 r. została ujęta droga w Łazach Dabrowa?  
 
Sołtys  
Wójtostwo 
        Zapytał, czy jest to prawidłowe, że najpierw zostaje uchwalona wieloletnia  
        prognoza finansowa a dopiero później budżet na 2016 r.? 
 
Mieszkaniec 
Paweł Wąs 
        Prosił o ujęcie do budżetu na 2016 r. budowy chodnika na ulicy  
        Lipowej w Poniatowie.  
 
 

P u n k t 8 
 

Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania. 
 
 

Odpowiedzi na wnioski udzielił Burmistrz Sulejowa Pan Wojciech Ostrowski. 
 
- Pani Katarzyna Spadło odeszła z Urzędu Miejskiego. Będzie tylko pracowała 
  u nas na ½ etatu. Jest to pracownik niezastąpiony i już takiego pracownika nie  
  pozyskamy.                                                                                                                                       
- Pan Jerzy Śliwa korzysta z urlopu rodzicielskiego. Obecnie zastępuje go osoba   
  wykształcona. Została zatrudniona do czasu powrotu Pana Jerzego Śliwy. 
- Został ogłoszony nabór na stanowisko podinspektora,. 
- W budżecie na 2016 r. została ujęta droga Łazy Dabrowa – Łęczno. 
- Jeżeli Starostwo potwierdzi, że będzie współfinansowało budowę chodnika  
  na ul. Lipowej w Poniatowie to zadanie, to będzie zrealizowane. 
- Prowadzone są rozmowy ze Starostwem w sprawie realizacji ul. Taraszczyńskiej 
  w 2017 r. przewidziana jest jej realizacja, 
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- Mieszkańcy ul. Dobra Woda zasługują, żeby ta ulica została wykonana.  
  Jest 500.000 zł z 2015 r. – w pierwszej kolejności należy wykonać dokumentację, 
  Następnie ogłosić przetarg, a radni zdecydują o dołożeniu pieniędzy na realizacje  
  tej ulicy.  
- Radni przeznaczyli 1.400.000 zł na rewitalizację centrum Sulejowa.  
  Centrum Sulejowa jest bardzo zaniedbane i dlatego radni wykonali  
  dobre posunięcie, 700.000 zł przekazano na Plac Straży i 700.000 zł  
  na ul Rynek. Środki przekazane na te zadania pozwolą na uruchomienie  
  procedury, aby starać się o dofinansowanie na rewitalizację miasta Sulejowa.  
  Na Górę Strzelecką radni zatwierdzili 75.000 zł. i 100.000 zł zabezpieczona na  
  budowę kanalizacji. Będziemy starać się o pozyskanie dofinansowania do budowy  
  kanalizacji. We wrześniu możemy się zwrócić także o schetynówki.  
- 1.300.000 zł przeznaczono na Osiedle Podklasztorze. Mieszkańcy na tym osiedlu  
  kupili działki uzbrojone, gdzie powinien być gaz, kanalizacja, wodociąg, chodnik, 
  oświetlenie i asfalt. Chcemy wykonać tam 5 krótkich uliczek.  
- Sala gimnastyczna w Witowie musi być wykonana. Chcemy to zadanie  
  zrealizować.  
 
Sołtys 
Olczyk Bogusław 
           Zaproponował, aby radni powiedzieli jakie inwestycje zgłosili do 
           budżetu na swoim terenie.  
 
Przewodniczący Rady 
Adam Stobiecki 

Poinformował, że budżet Gminy Sulejów na 2016 r. będzie do wglądu  
w Urzędzie Miejskim w Sulejowie. Można zapoznać się jakie inwestycje  
zostały zaplanowane i w której miejscowości.   

 
 

P u n k t 9 
 

Zakończenie obrad. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki stwierdził, że 
porządek obrad został zrealizowany. 
Dziękując za przybycie i aktywny udział w obradach sesji ogłosił zakończenie                 
obrad „zamykam XX sesję Rady Miejskiej w Sulejowie” w dniu 20 stycznia                                      
2016 r.  o godzinie  1110.              
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